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Geachte mevrouw de minister en mevrouw de staatssecretaris, 
 
Op 23 januari jl. heeft u een voorstel voor bezuinigingen op het Infrastructuurfonds 
gepresenteerd. Dit voorstel raakt ook de regio Utrecht. Onze gezamenlijke inzet om de 
Utrechtse regio bereikbaar te houden loopt hierdoor vertraging op. Wij zien in uw afweging om 
planning en budget voor projecten A27/A1, 3e Kolksluis en de Ring A27 1e fase ongewijzigd te 
laten de bevestiging dat blijvende inzet in de bereikbaarheid en leefbaarheid van onze regio 
ook voor u van groot belang is. De handhaving van het programma Beter Benutten inclusief de 
samenwerking met het bedrijfsleven vormt hierbij ook voor ons een belangrijke bouwsteen. Wij 
vragen u dan ook om bij de temporisatie van projecten onderstaande zaken te betrekken bij de 
verdere uitwerking van uw bezuinigingsvoorstellen.  
 
Aanpassingen van afspraken over Programma Hoogfrequent Spoor (PHS) raken op langere 
termijn in negatieve zin de regio Utrecht. Door de temporisatie van PHS ten gunste van o.a. 
ERMTS loopt de ambitie van uiteindelijk een 6/6 bediening van de prioritaire corridors in de 
Utrechtse regio mogelijk een ongewenste vertraging op. Wij vragen u te bevestigen dat ook 
voor u het tijdig realiseren van de PHS ambities uw uitgangspunt blijft. 
Bij de keuzes die u maakt voor het schrappen van projecten overweegt u fiets parkeren-
projecten te schrappen. In onze regio is juist dit een knelpunt bij het OV gebruik en zal een 
belangrijke beperkende factor zijn bij de realisatie van de OV ambities voor de toekomst. Wij 
vragen u te bevestigen dat u hierover samen met de regio Utrecht een weloverwogen keuze 
maakt voordat u definitief invulling geeft aan uw financiële taakstelling. 
Door de keuze voor één goederenvervoerroutering bestaat de kans dat de beschikbare 
resterende capaciteit voor personenvervoer over spoor in de Randstad op termijn niet past bij 
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de gewenste groei. Ook kan dit directe gevolgen hebben voor ontwikkelingsmogelijkheden 
langs het spoor in verband met de externe veiligheid. Dit heeft een negatieve uitstraling op het 
vestigingsklimaat in onze regio. Wij vragen u daarom om niet nu al definitief te kiezen voor één 
goederenvervoer pad. Graag brengen wij met u eerst de concrete gevolgen voor het 
personenvervoer en ontwikkelingsmogelijkheden langs het spoor in kaart, zodat u daarna een 
goed onderbouwde keuze kunt maken. 
 
U stelt een temporisatie van de planstudie A28/A1 Hoevelaken voor. Onduidelijk is welke 
gevolgen dit heeft voor het lopende proces met de regio om te komen tot een 
bestuursovereenkomst (BOK2) en de daarmee samenhangende afspraken over regionale 
cofinanciering aan dit project. Wij hechten er aan om in het tweede kwartaal te komen tot 
ondertekening van BOK2, zodat de aanbesteding nog dit jaar kan starten. Wij vragen u dan ook 
zo spoedig mogelijk aan te geven wat deze bezuinigingsvoorstellen voor u betekenen voor dit 
proces van vaststelling van BOK2 en de aanbesteding. 
Eerder hebt u in uw brief van 4 november 2012 de bereidheid uitgesproken verzachtende 
maatregelen te willen nemen voor de negatieve effecten op het onderliggend wegennet die 
ontstaan doordat aansluiting Hoevelaken richting Amsterdam rond de zomer wordt afgesloten. 
Door uw voorstel om deze planstudie te temporiseren dreigt deze afsluiting langer te gaan 
duren. In het licht van uw toezegging aan de Tweede Kamer vragen wij u te bevestigen dat u – 
binnen de mogelijkheden van de gekozen aanbestedingswijze voor de planstudie A28/A1 
Hoevelaken – met ons gaat zoeken naar mogelijkheden om de periode van afsluiting zo kort 
mogelijk te laten duren.  
 
Aanpassing van het kasritme voor de rijksbijdrage voor de Noordelijke Randweg Utrecht (NRU) 
(als onderdeel van de 1e fase Ring Utrecht A27) is niet te rijmen met eerdere bestuurlijke 
afspraken over de koppeling van de NRU aan de realisatietermijn van de A27 (1e fase Ring 
Utrecht). Deze afspraak is nadrukkelijk door u gewenst en is bedoeld om, ten tijde van realisatie 
van de Ring Utrecht/A27, een grotere robuustheid van het wegennet te hebben en ten tijde van 
werkzaamheden reisalternatieven te kunnen bieden. Dit kan door deze temporisatie van de 
rijksbijdrage niet gerealiseerd worden en daarmee bestaat het risico dat het nationale 
knooppunt op slot komt te staan. Extra gebruik van de Waterlinieweg ten tijde van de 
werkzaamheden is, in verband met de kwaliteit van de leefbaarheid van de omwonenden, wat 
ons betreft niet aan de orde. 
Bovendien is de NRU belangrijk voor de realisatie van het Nationaal Samenwerkingsprogramma 
Lucht (NSL). Vertraging op de realisatie van dit project brengt het tijdig halen van de Europese 
luchtkwaliteitsnormen in gevaar. Zoals u weet kan dit een bouwstop in de regio Utrecht tot 
gevolg hebben. We zullen in die situatie dan ook moeten overwegen om toeleidend verkeer 
van de rijkswegen naar de NRU middels verkeerslichten te beperken. Wij willen met u kijken 
hoe we de door u voorgestelde fasering van de NRU van de korte naar de lange termijn kunnen 
oplossen met als doel een goede bereikbaarheid ook tijdens werkzaamheden en een goede 
leefbaarheid voor de inwoners van de regio Utrecht.  
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Het Utrecht Science Park/De Uithof is economisch gezien van nationaal belang. Vertramming 
van de Uithoflijn levert een belangrijke bijdrage aan een goede bereikbaarheid, maar ook aan 
de leefbaarheid van Utrecht. Daarom zullen we de huidige realisatietermijn proberen te 
handhaven. BRU en gemeente onderzoeken de eventuele financiële gevolgen en zullen zich 
beraden op de uitkomsten daarvan. Mocht handhaving van de realisatietermijn toch 
onmogelijk blijken, dan zal de regio op dat moment hierover met u in gesprek gaan. 
 
Uw bezuinigingsvoorstellen heeft u onder meer gebaseerd op doelmatigheid en effectiviteit 
van de projecten. Wij stellen u voor om bij de uiteindelijke planning van de realisatie van 
projecten zo te werk te gaan dat zo min mogelijk hinder wordt ondervonden door het 
wegverkeer. Wij geven u in overweging hierbij uit te gaan van het zo min mogelijk laten 
ontstaan van (tijdelijke) “flessenhalzen”. Dit zou kunnen door het koppelen van de wijze van 
realisatie van projecten per corridor A27 en corridor A1. Uiteraard dient hier rekening te 
worden gehouden met de beschikbaarheid van voldoende alternatieven. Per saldo kan dit 
betekenen dat uitvoering van de Ring Utrecht A27 samenvalt met de uitvoering van de A27 tot 
knooppunt Eemnes om zo niet een te grote “toestroom” te creëren op plekken waar gewerkt 
wordt en tegelijkertijd wel voldoende “afstroom”. Dezelfde opgaven zien we rond de projecten 
A1/A28 Hoevelaken en de A1 tot Eemnes. Wij vragen u te bevestigen dat budgettaire kaders 
van de projecten niet een belemmering vormen voor het realiseren van een voor de 
weggebruiker “optimale” planning.  
Verder vragen we u, samen met de regio’s, een “minder hinder plan” te ontwikkelen om de 
overlast voor de weggebruiker tijdens het werken aan de projecten te minimaliseren. 
 
Wij vragen u te bevestigen dat bij toekomstige verschuivingen van planningen van projecten de 
“vrijgevallen” middelen binnen een jaarschijf ingezet kunnen worden voor het (gedeeltelijk) 
ongedaan maken van de door u voorgestelde temporisatie van projecten in onze regio.  
Daarnaast vragen we u om bevestiging van het uitgangspunt dat toekomstige meevallers bij de 
projecten in de regio ingezet worden voor het terugdraaien van de temporisatie van projecten 
in de regio. 
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Bij uw bezuinigingsvoorstellen heeft u rekening gehouden met prioriteiten vanuit het 
regeerakkoord en noodzakelijke ruimte voor nieuwe urgente opgaven de komende jaren op het 
gebied van spoor en het hoofdwegennet. Wij bevestigen het pleidooi van de regio Noordwest 
Nederland ten aanzien van de A27(noord). Verder vragen we u het vervolg geven aan het OV-
MIRT onderzoek regio Utrecht in de vorm van een verkenning als nieuwe urgente opgave voor 
de komende jaren te overwegen. 
 
Uit het bovenstaande moge duidelijk zijn dat we voor de regio Utrecht risico’s zien bij de door u 
voorgestelde bezuinigingsmaatregelen op het infrastructuurfonds. Wij willen dan ook met u 
kijken hoe we hier zo goed mogelijk uitwerking aan kunnen geven, met als doel een goede 
bereikbaarheid en leefbaarheid van de regio Utrecht en een goed functionerend Nationaal 
knooppunt. Dit is namelijk van groot belang voor het economisch vestigingsklimaat van de regio 
en het versterken van de economie in de regio Utrecht als een belangrijke motor van de 
nationale economie.  
 
 
Hoogachtend, 
 
 
 
 
 
 
J.W.R. van Lunteren 
Gedeputeerde Mobiliteit Provincie Utrecht 
Voorzitter Utrechts Verkeer- en Vervoerberaad 
 
Mede namens 
Wethouder Verkeer gemeente Utrecht: dhr Lintmeijer,  
Wethouder Verkeer gemeente Amersfoort: dhr Buijtelaar 
Portefeuillehouder Bestuurregio Utrecht/BRU: dhr Van Dalen 


